
 

 

 

Број/Broj: 03/1-50-1-7-49 /10 

Сарајево/Sarajevo, 29. 03. 2010.  

 

 

Члановима Заједничке комисије:  

Шефику Џаферовићу, Винку Зорићу, Драги Калабићу, Мирку Околићу, Селиму 

Бешлагићу, Сулејману Тихићу, Хазиму Ранчићу, Бранку Зрни, Иви Мири Јовићу, 

Душанки Мајкић, Слободану Шараби и Адему Хускићу 

 

 

 

ПРЕДМЕТ:  Информација о састанку предсједавајућег Заједничке комисије за  

                       одбрану и безбједност са амбасадорком Краљевине Данске у БиХ  

                       

 

Бранко Зрно, предсједавајући Заједничке комисије за одбрану и безбједност БиХ, 

сусрео се 10. 03. 2010. године с амбасадорком Краљевине Данске у БиХ, Њ. е. госпођом 

Кирстен Гелан. Састанку је у име Канцеларије секретара Комисије присуствовала 

Драгица Хинић, секретар Заједничке комисије за одбрану и безбједност. 

Амбасадорка Гелан захвалила је предсједавајућем Заједничке комисије на спремности 

за одржавање овог састанка, те замолила за одређене информације о раду ове комисије. 

Занимала су је, прије свих, питања у вези са евентуалним слањем припадника 

Оружаних снага БиХ у мисију ИСАФ у Авганистану, за које постоји понуда Данске да 

дјелују у оквиру њеног контингента, те питања у вези са расподјелом средстава буџета 

за потребе одбране, која су највећим дијелом распоређена за потребе персонала, а мање 

за потребе обуке, набавке опреме  и сл. Нагласила је такође да Данска није подржала 

претходну апликацију БиХ за приступање Акционом плану за чланство (МАП). 

Занимало ју је да ли има помака који би омогућили прихватање те апликација на 

сљедећем самиту НАТО-а у Талину, те какво је иначе расположење у БиХ у вези са 

чланством у НАТО-у.  

Бранко Зрно упознао је амбасадорку са радом Заједничке комисије, њеним 

активностима у земљи и иностранству. Посебно се  осврнуо на питање евентуалног 

ангажмана припадника Оружаних снага БиХ у мисији ИСАФ у Авганистану, као и на 



 

проблеме с којима се Министарство одбране БиХ и Оружане снаге БиХ сусрећу у раду. 

То се прије свега односи на транзицију персонала унутар ОСБиХ, затим рјешавање 

питања покретне и непокретне војне имовине, те питање огромног вишка малог и лаког 

наоружања којег се БиХ треба ослободити. У одговору на постављена питања истакао 

је да се као једна од најближих опција за учешће ОСБиХ у мисији ИСАФ разматра и 

ангажман у оквиру данског контингента. Посебно је нагласио да постоји консензус 

власти у БиХ у вези са приступањем БиХ МАП-у и пуноправном чланству у НАТО-у. 

Стога је изразио наду да ће државе чланице НАТО-а уочити до сада постигнути 

напредак и подржати апликацију БиХ на наредном самиту НАТО-а у Талину.  

На крају је истакао да Заједничка комисија има и одговарајуће надлежности над 

безбједносним сектором на нивоу БиХ, те је договорено да ће о овом питању бити 

ријечи на једном од наредних сусрета саговорника. 

 
 

                                                                                     ПРЕДСЈЕДАВАЈУЋИ КОМИСИЈЕ 

                                                                          Бранко Зрно 

 

 

 

 

 

 

 

 

Достављено:      

 наслову 

 а/а 


